
Országgyű lés Hivatal a

Irományszám

	

I /1(f s(C)(

Érkezett: 1016 AUG 1$.

	

v

	

i~ir q ,~~

	

ui -i q
.

.,

	

I

	

afYaanf

	

-

	

=t ilf'IYff i

ORSZÁGGYfJLÉSI KÉPVISELŐ

írásbeli választigénylő kérdés!

dr. Kövér László
az Országgy űlés elnöke részére

Tisztelt Elnökűr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi=I. törvény
42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat
124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Simicskő István honvédelmi miniszterhez

„Milyen eredménnyel járt a közfoglalkoztatottak körében a Magyar Honvédség toborzó akciója?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kisalftild.hu hírportál írta meg elsőként, hogy közfoglalkoztatottakat hívnak be kötelező katonai toborzásra,
mely tény alátámasztására közre is adta a Győr-Moson-Sopron megyei Kormányhivatal, Csornai Járási Hivatal ,
Járási Hivatalvezető nevében és megbízásából készült levelet, melyet a közfoglalkoztatottaknak küldtek ki . A
Honvédelmi Minisztérium tájékoztatása szerint július hónapban Vas, Fejér, Baranya, Pest, Bács-Kiskun, Nógrád ,
Komárom-Esztergom, Borsod-Abaúj-Zemplén, Veszprém, Hajdú-Bihar, Csongrád, Szabolcs-Szatmár és Békés
megyében zajlik toborzás . A behívott közfoglalkoztatottakat a számukra kiküldött levélben emlékeztetik arra a
törvényi rendelkezésre, miszerint az álláskeres őt három hónapra ki kell zárni a közfoglalkoztatásból, ha a
felajánlott, a rendelkezéseknek megfelelő munkahelyet nem fogadja el . Egy másik jogszabály szerint pedig
hatvan napra törlik az álláskeresők nyilvántartásából, ha együttműködési kötelezettségének nem tesz eleget.

A katonai szolgálat nyújtotta lehetőségek megismertetése a közfoglalkoztatottak körében kifejezetten helyes é s
támogatandó célkitűzés . Azonban teljességgel elfogadhatatlan, hogy a közfoglalkoztatottakat fenyegetésse l
kényszerítsék rá a fegyveres szolgálat vállalására. Utóbb dr . Pintér Sándor belügyminiszter a K/11623 számú
kérdésemre adott írásbeli válaszában elismerte, hogy a kormányhivatalok téves tájékoztatást adtak a
közfoglalkoztatottaknak, mert őket a csoportos tájékoztatótól történő távolmaradás, illetve a szerződéses katonai
szolgálati jogviszony létesítésének hiánya miatt szankció nem érheti .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy a közfoglalkoztatottak körében végrehajtott toborzó akció milyen eredménnye l
járt? Hány közfoglalkoztatott jelent meg a Magyar Honvédség által szervezett csoportos tájékoztatókon? A
megjelentek közül hányan jelezték szerződéses katonai szolgálat vállalásának szándékát? Eddig közülük hány f ő
kötötte meg a katonai szolgála vállalásáról szóló szerződést?

Budapest, 2016 . augusztus 18.
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